



About Us judicio





NT Company is a regional leader in safety and environmental protection solutions, headquartered in Erbil, Iraq. As the exclusive distributor of eXess® – Explosion Elimination System in Iraq and the whole middle east, our mission is to provide advanced technologies that protect human lives, assets, and the environment. With a firm commitment to quality, innovation, and sustainability, NT Company is at the forefront of introducing world-class safety technologies to industries such as oil & gas, transportation, warehousing, and manufacturing

شركة نقاء الطبيعة هي شركة رائدة إقليميًا في حلول السلامة وحماية البيئة، يقع مقرها في أربيل، العراق.نحن الموزع الحصري لنظام eXess® — نظام القضاء على الانفجارات — في العراق و جميع دول شرق الأوسط .نلتزم بتقديم تقنيات مبتكرة تحمي الأرواح والممتلكات وتقلل من التأثير البيئي.

Our Vision Liugi



To be the most trusted provider of cutting-edge safety and environmental solutions across the Middle East

أن نكون المزود الأكثر ثقة لحلول السلامة والبيئة في الشرق الأوسط

Our Mission Little



- **N** Deliver high-impact, life-saving technologies
- Nr Promote environmental responsibility through clean and sustainable products
- Nr Build long-term partnerships based on trust, innovation, and performance

- 🎢 تقديم تقنيات منقذة للحياة
 - √ دعم الاستدامة والبيئة
- بناء شراكات مبنية على الثقة والأداء $N\Gamma$

Core Values



Safety First – Protecting people and property is at the core of everything we do Sustainability – We deliver solutions that reduce environmental impact Integrity – We operate with transparency and accountability Innovation – We embrace modern technologies and engineering excellence Customer Focus – We prioritize client needs with tailored, effective solutions

ُ شركة نقاء الطبيعة هي شركة رائدة إقليميًا في حلول السلامة وحماية البيئة، يقع مقرها في أربيل، العراق.نحن الموزع الحصري لنظام eXess® — نظام القضاء على الانفجارات — في العراق ودول الخليج.نلتزم بتقديم تقنيات مبتكرة تحمي الأرواح والممتلكات وتقلل من التأثير البيئي.

Key Product مىنتى الرئيسى







eXess® – Explosion Elimination System

Manufactured in Austria by FUXS GmbH, eXess® is a patented, award-winning solution that prevents explosions in fuel tanks and storage containers. NT Company holds the exclusive rights for Iraq and Other Middle east contries distribution

Applications:

Oil & gas refineries
Fuel tankers and stations
Industrial and chemical storage
Military and transport vehicles

®eXess

نظام نمساوي حاصل على براءات اختراع عالمية لمنع الانفجارات في خزانات الوقود. الاستخدامات: مصافي النفط محطات الوقود النقل العسكري التخزين الصناعي

Certifications & Recognitions





- Nr Patent approved by the Iraqi Ministry of Planning
- N Patented in the GCC
- N Patented in the United States and European Union

🦳 براءة اختراع — العراق

براءة اختراع — دول الخليج $N\Gamma$

براءة اختراع — الاتحاد الأوروبي والولايات المتحدة $N\Gamma$



P Erbil , Iraq

+964 750 447 0094

info@nt-iq.com

www.nt-iq.com

Saudi Arabia

+966 050 414 6414

L-5h@hotmail.com

www.nt-iq.com